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Protokół 

 z IV Sesji Rady Gminy Poświętne, która odbyła się w dniu 29 grudnia 2014 roku w godzinach  

13
05

- 14
40

 w Sali konferencyjnej urzędu gminy. 

 

Ad.1. Posiedzenie otworzył i prowadził radny Skrzypek Przewodniczący Rady, powitał zebranych 

radnych, Wójta, sołtysów, kierowników jednostek i zaproszonych gości, na podstawie listy obecności 

stwierdził kworum – ( 15 radnych obecnych w chwili otwarcia sesji). Na sekretarza posiedzenia 

wybrano radnego Grzegorskiego - wyraził zgodę. 

Ad.2. Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek posiedzenia radni otrzymali w korespondencji, 

pytał czy są propozycje zmiany porządku 

- uwag nie było 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy w okresie między  sesjami. 

5. Informacja Wójta Gminy o przygotowaniu gminy do akcji zimowego utrzymania dróg. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014, 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

c) w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015, 

d) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-2020, 

7. Interpelacje radnych. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek posiedzenia radni przyjęli jednogłośnie. 

Ad. 3. Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie – 15 radnych głosowało za. 

Ad.4.  Informację przedstawił Wójt Gminy, dodał, że był to krótki okres między sesjami w związku z 

czym  niewiele podjęto ważnych decyzji i zarządzeń. Wójt podczas objazdu zapoznał się ze stanem 

dróg a w dniu 18 grudnia uczestniczył w otwarciu punktu przedszkolnego. 

- uwag nie wniesiono. 

Ad. 5. Informację przedstawił Wójt, dodał, że gmina dysponuje pługami montowanymi na 

samochodach strażackich oraz jednym na ciągniku, ponadto do dyspozycji jest minikoparka. 

Zakupiono odpowiednią ilość soli i przygotowano zapas piasku. Drogi są posypywane piaskiem z solą 

będącą na wyposażeniu gminy posypywarką. W pierwszej kolejności będą odśnieżane drogi po 

których kursują autobusy dowożące dzieci do szkoły. Już w ostatnią sobotę wykonano posypywanie 

dróg i zużyto cztery posypywarki piasku. 

Ad.6. a. Zmiany w budżecie omówiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 

- uwag nie było. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 głosowano jednogłośnie. 

Ad.6.b. projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła pani Koska 

Skarbnik Gminy. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej głosowano jednogłośnie. 

Ad.6.c. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015 przedstawiła pani Kośka 

Skarbnik Gminy poprzedzając odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

projekcie budżetu i wieloletniej prognozy finansowej – opinia pozytywna. 

- uwag nie wniesiono. 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie budżetu gminy na rok 2015 głosowano jednogłośnie. 

Ad.6.d. Projekt uchwały przedstawiła pani Koska Skarbnik Gminy, dodała, że uchwała jest pochodna 

budżetu i uchwalana jest na okres na jaki gmina ma zobowiązania. 

- uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej głosowano jednogłośnie. 

Ad. 7. Interpelacji nie złożono. 

Ad.8. Pan Łumiński K-t Gminny OSP zapoznał zebranych z harmonogramem zebrań 

sprawozdawczych w jednostkach OSP, zaprosił radnych do udziału w tych zebraniach. Omówił 

wstępny program uroczystości jubileuszu 95 lecia OSP Poświętne, dodał, że w tym czasie planowane 

są również święto powiatowe OSP. 

- pan Łaski sołtys miejscowości Brudzewice Kolonia pytał o osoby decydujące o użyciu 

pojazdów do odśnieżania, poruszył również kwestie niezakończonych prac funduszu 

sołeckiego dotyczącego wykonania oświetlenia ulicznego. 

- Wójt omówił harmonogram odśnieżania oraz przedstawił osoby odpowiedzialne za 

dysponowanie pługami do odśnieżania. Odnośnie funduszu oznajmił, że za środki funduszu 

były kupione materiały ale poprzednik nie zaplanował montażu, montaż oświetlenia 

wykonany będzie z przyszłego funduszu. 

- pan Łaski stwierdził, że podczas pisania wniosku sprawdził koszty i środków miało 

wystarczyć, okazało się że jest inaczej. 

- Wójt stwierdził, że w przerwie posiedzenia wspólnie z sołtysem sprawdzą zagadnienie przy 

udziale merytorycznego pracownika urzędu. 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę do godziny 1415. Po wznowieniu posiedzenia radny Skrzypek 

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na posiedzenie: 

1. Pana Artura Ostrowskiego Posła na Sejm RP 

2. Pana  Roberta Telusa Posła na Sejm RP 

3. Panią Ewę Ziółkowską Prezesa Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego  w Piotrkowie Tryb. 

4. Pana Tadeusza Karcza Wiceprezesa Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP 

5. Pana Bronisława Brylskiego Wicedyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w 

Piotrkowie Tryb. 

6. Pana Józefa  Roga Starostę Opoczyńskiego 

7 Pana Mieczysława Koćmiela  Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

8. Pana  Janusza Mygę Komendanta Powiatowego Policji w Opocznie  

9. Pana  Wojciecha  Dworaka Komendanta Komisariatu Policji w Drzewicy 

10.  Księdza  Jerzego Cedrowskiego  Proboszcza Parafii w Studziannie 

11. Panią  Janinę Błaszczyk Przewodniczącą KGW w Dębie 

12. Panią Annę Kacprzak Przewodniczącą KGW w Studziannie 

13. Pana Krzysztofa Wlazło  Prezesa Zarządu Gminnego ZOSP RP 

- Wójt powitał przybyłych gości, dodał, że chciałby rozpocząć od wizyt posłów, 

samorządowców, przedstawicieli różnych instytucji, zaprosił do odwiedzin gminy w całym 

roku 2015 jednocześnie złożył życzenia noworoczne. 

- pan Ostrowski Poseł na Sejm RP podziękował za zaproszenie, złożył gratulacje wyboru 

radnym i Wójtowi, dodał, że był to znakomity wybór. Oznajmił, że jest to grupa przyjaciół 

gminy zadeklarował wszelką możliwą pomoc oraz wsparcie dla rozwoju gminy. Złożył 

życzenia noworoczne. 

- pan Telus Poseł na Sejm stwierdził, że jest mu bardzo miło gościć na sesji. Jest drugą kadencję 

posłem i teraz dopiero jest takie symboliczne otwarcie gminy, dodał, że należałoby połączyć 

gminę drogą z Opocznem, gmina jest bogata a szczególnie bogactwem jest Bazylika z 

cudownym obrazem, tym należy rozsławić gminę jest to walor do wykorzystania. Wręczył 
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symboliczną postać w ludowym stroju opoczyńskim, złożył życzenia świąteczne i 

noworoczne. 

- pan Róg Starosta Opoczyński stwierdził, że trudno mu wypowiadać się po takich 

przedmówcach jednakże kopuła bazyliki wskazuje drogę a moja działalność społeczna 

zaczynała się tutaj. Na odpust św. Michała przyjeżdża tutaj bardzo dużo ludzi, należy 

wspólnie budować przyszłość, złożył życzenia. 

- pan Brylski Wicedyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w Piotrkowie Tryb. 

złożył życzenia, podziękował za zaproszenie, dodał, że rok ten jest szczęśliwym dla gminy ze 

względu na doskonały wybór Wójta, dodał, że przy pierwszej wizycie w tej gminie Wójtem 

był pan Wlazło, po wielu latach ponownie skorzystał z zaproszenia, dodał, że podpisuje się 

pod wcześniej złożonymi deklaracjami. Oceniając Wójta dodał, że jest stanowczy w 

działaniach i tworzy wsparcie dla gminy. Najlepszym kapitałem dla gminy jest jej obecny 

Wójt i Rada. Wszyscy jesteśmy po trosze samorządowcami ale tego nie da się nauczyć to 

trzeba czuć. Oznajmił, że dobrze zna obecnego Wójta, tutaj jest bardziej potrzebny, 

zadeklarował pomoc w rozwoju gminy. 

- pan Myga Komendant Powiatowy Policji w Opocznie oznajmił, że również podpisuje się pod 

deklaracjami z ramienia Policji, deklaracje trzeba egzekwować. W poprzedniej pracy zdobył 

doświadczenie i będzie je wykorzystywał w gminie, spotykałem się często z panem 

Michałem, który udzielał się w różnych spotkaniach. Stwierdził, że należy podnosić poziom  i 

patrzeć w przyszłość bo świat się rozwija. Apelował o wykorzystanie potencjału gminy jakim 

jest również bazylika oświadczył, że z przyjemnością będzie tu przyjeżdżał, ponowił 

deklarację współpracy z ramienia komendy powiatowej, złożył życzenia noworoczne. 

-  pan Karcz Wiceprezes Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP pogratulował 

wyboru, zadeklarował pomoc po linii strażackiej ze szczebla wojewódzkiego. Dodał, że przy 

takim Wójcie można czuć się bezpiecznie, dodał, że na strażaków zawsze można liczyć. 

Po zakończeniu dyskusji oraz wypowiedzi gości zaproszonych radny Skrzypek Przewodniczący Rady 

o godzinie 1440 zamknął IV Sesję Rady Gminy Poświętne. 

Protokołował 

             Przewodniczący rady Gminy 

Bolesław Koska 

         Przemysław Skrzypek 

 


